

CLEANSE FOR LIFE SHOT BUNDLE PROMOTION

修身營養素飲 6 盒套裝優惠

2020.2.15 - 2020.4.8

修身營養素飲已經正式發售啦！不論您去到邊，都可以輕輕鬆鬆嘆番支修身營養素飲，隨時隨地排毒，咁就無論去到邊都一樣容光煥發啦？依家仲有新推出特別優惠，買6盒即可享85折。仲等咩呀？快d黎嘆到盡啦！
 Cleanse for Life Shot is now AVAILABLE! Now wherever you go, you can easily enjoy a Cleanse for Life shot just at your fingertip, and protect yourself from all the toxins to stay beauty and glowy at all time! Grasp the chance for a very special new promotion bundle promotion - buy 6 boxes, enjoy a 15% off! Wow what are you waiting for? Seize the chance!

購買6盒修身營養素飲特別套裝，即可享85折優惠！節省價值\$355！

PURCHASE 6 BOXES OF CLEANSE FOR LIFE 2OZ SHOT WILL RECEIVE 15% OFF! SAVE UP TO HKD355!

15% OFF



ACT NOW! A SHOT A DAY, KEEP THE TOXINS AWAY!

立即行動，日日使用修身營養素，毒素遠離我！

條件及細則：

- 推廣期為2020年2月15日香港時間凌晨2點至2020年4月8日香港時間早上5點59分。
 Promotion period runs from 15 February 2020 (2 a.m. HKT) through 8 April 2020 (5:59 a.m. HKT).
- 推廣只適用於香港產品目錄之客戶。Promotion is only available for Customers who purchase products from the Hong Kong catalog.
- 此推廣不適用於自動購貨訂單。This promotion does not apply to Autoship order.
- 免費產品均不可要求更換其他產品及退還產品等值現金。Free product is non-exchangeable and non-refundable for cash.
- 折扣產品將同時折扣營業積分。BV will be discounted together with the discounted bundle.
- 必須選購修身營養素飲特別套裝，方可享用是次折扣。
 The special Cleanse for Life shot Bundle must be selected to enjoy this special discount.
- 如推廣條款有任何更改，愛身健麗均不作另行通知。如有任何爭議，愛身健麗將保留最終決定權。
 Promotion rules are subject to change by Isagenix at any time without prior notice.
 In case of any dispute, isagenix will reserve the right to make final decision.

